
Rada Gminy Strzyżewice 

Radni IX kadencji -Sesja 

 

Protokół nr XIII/2025 
z XIII sesji Rady Gminy Strzyżewice  

 

XIII Sesja w dniu 17 stycznia 2025  

Obrady rozpoczęto 17 stycznia 2025 o godz. 14:00, a zakończono o godz. 15:00 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 13 członków. 

Obecni: 

1. Patrycja Boryca 

2. Jan Dąbrowski 

3. Krzysztof Dekondy 

4. Grzegorz Dudziak 

5. Grzegorz Jaśkowski 

6. Karolina Kowalik 

7. Łukasz Kowalski 

8. Patryk Kucharczyk 

9. Sławomir Mierzwa 

10. Ewa Pałyska 

11. Agata Przech 

12. Krzysztof Rymarz 

13. Agata Stelmach 

14. Robert Tudrujek 

15. Marek Walasek 

1. Otwarcie obrad. 

 

XIII sesję Rady Gminy Strzyżewice w dniu 17 stycznia 2025 roku otworzyła i obradom 

przewodniczyła Pani Agata Stelmach – Przewodnicząca Rady Gminy Strzyżewice. Poprosiła 

Państwa Radnych o uruchomienie stosownej aplikacji na tabletach celem potwierdzenia 

swojej obecności. Poinformowała, że w obradach uczestniczy 13 radnych, co stanowi kworum 

niezbędne do podejmowania prawomocnych uchwał, decyzji i opinii. Powitała przybyłych na 

posiedzenie : Wójta Gminy Strzyżewice – Panią Barbarę Zdybel, Sekretarza Gminy – Panią 

Elżbietę Budzyńską, Skarbnika Gminy – Panią Justynę Pasierkiewicz, dyrektorów i 

kierowników jednostek organizacyjnych gminy, Państwa sołtysów, Panie i Panów radnych oraz 



Państwa, którzy oglądają dzisiejszą sesję za pomocą internetu. 

 

 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

 

Przewodnicząca poinformowała, że radni porządek dzisiejszego spotkania otrzymali drogą 

elektroniczną. Zapytała czy ktoś wnosi jakieś uwagi dotyczące proponowanego porządku 

obrad. Uwag nie wniesiono. Prowadząca poprosiła o głosowanie . 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie porządku obrad..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ : 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jan Dąbrowski, Krzysztof Dekondy, Grzegorz Dudziak, Grzegorz Jaśkowski, Karolina Kowalik, 

Łukasz Kowalski, Patryk Kucharczyk, Sławomir Mierzwa, Ewa Pałyska, Agata Przech, Agata 

Stelmach, Robert Tudrujek, Marek Walasek 

NIEOBECNI (2) 

Patrycja Boryca, Krzysztof Rymarz 

 

3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

 

Protokół z poprzedniej sesji radni otrzymali drogą elektroniczną w aplikacji eSesja. 

Przewodnicząca zapytała: „Czy ktoś z Państwa chciałby wnieść jakieś uwagi do protokołu”? 

Uwag nie przedstawiono. Protokół z poprzedniej sesji został poddany pod głosowanie.  

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ : 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Jan Dąbrowski, Krzysztof Dekondy, Grzegorz Dudziak, Grzegorz Jaśkowski, Karolina Kowalik, 

Łukasz Kowalski, Patryk Kucharczyk, Sławomir Mierzwa, Ewa Pałyska, Agata Stelmach, Robert 

Tudrujek, Marek Walasek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 



Agata Przech 

NIEOBECNI (2) 

Patrycja Boryca, Krzysztof Rymarz 

 

4. Sprawozdanie z działalności wójta w okresie międzysesyjnym, zwłaszcza dotyczące 

wykonania uchwał rady. 

Prowadząca obrady Pani Agata Stelmach poprosiła o przedstawienie sprawozdania Panią 

Wójt Barbarę Zdybel.  

Pani Wójt zabrała głos informując, iż w bieżącym roku zaplanowanych jest do wykonania 

wiele inwestycji, oraz że na początku roku zostały ogłoszone dwa przetargi.  

Pierwszy przetarg na rozwój usług elektronicznych oraz wzmocnienie stopnia cyfryzacji w 

gminie Strzyżewice. Przedmiot zamówienia jest współfinansowany ze środków programu 

Fundusze Europejskie dla Lubelskiego 2021-2027 II Osi Priorytetowej Transformacji 

Gospodarczej i Cyfrowej Regionu, a działanie nazywa się Cyfrowe Lubelskie. Otwarcie ofert 

zaplanowane jest na 17 lutego i zaplanowana wartość zamówienia to 1 300 000 zł. Jest to 

zakup usług elektronicznych, informatycznych oraz zakup wyposażenia. Wśród 

zaplanowanych do zakupienia usług są oprogramowania dziedzinowe. Dotyczą one 

oprogramowania finansowo podatkowego i w ramach tego oprogramowania zaplanowany 

jest szereg usług, tak aby mieszkaniec, przedsiębiorca, właściciel działki wiele czynności mógł 

dokonać za pomocą e-usług. Wypełnienie deklaracji, jeżeli chodzi o odbiór odpadów, jeżeli 

chodzi o deklaracje podatkowe we wszystkich obszarach tych, gdzie podatki są zbierane przez 

gminę, będą elektroniczne druki, gdzie będzie można z nich skorzystać bez konieczności 

obecności, czy dokumentu w wersji papierowej. Zakup ma dotyczyć również 

oprogramowania wspierającego pracę na Punkcie Selektywnej Zbiórki Odpadów 

Komunalnych, tak aby rozliczać się z ilości określonych odpadów. Dodatkowo wśród nowych 

oprogramowań jest zaplanowany zakup oprogramowania do fakturowania i księgowania 

opłat za sprzedaż wody i odbiór ścieków. Nową usługą będzie automatyczny asystent, czyli 

zautomatyzowane odpowiedzi na szereg pytań typowych. Jeżeli mieszkaniec, bądź osoba 

zainteresowana wejdzie na stronę tychże e-usług, będzie chciała dowiedzieć się, w jaki 

sposób ma otrzymać zaświadczenie np. wypis z planu miejscowego planu zagospodarowania, 

wówczas asystent w sposób zautomatyzowany udzieli odpowiedzi, będzie od razu dostępny 

druk do wypełnienia. Druga część zamówienia będzie dotyczyć zakupu sprzętu, doposażenia 

serwerowni o rozbudowę oprogramowania antywirusowego, rozbudowę oprogramowania 

do kopii zapasowych oraz zakup oprogramowania do zarządzania zdalnego i do wirtualizacji.  

Kolejny przetarg, który został ogłoszony w dniu 16 stycznia, jest to postępowanie o udzielenie 

zamówienia na zadanie budowlane poprawy warunków prowadzenia działalności kulturalnej 

Centrum Kultury i Promocji Gminy Strzyżewice w Piotrowicach. Jest to zadanie 

współfinansowane ze środków Unii Europejskiej. Otwarcie ofert zaplanowane jest na 31 

stycznia. Wartość zamówienia wynosi ponad 700 000 zł. W ramach inwestycji zostaną 



przeprowadzone prace budowlano-remontowe w budynku Centrum Kultury w Piotrowicach, 

przede wszystkim w sali widowiskowej. Zostanie zamontowane, wykonane profesjonalne 

nagłośnienie i oświetlenie sceny. W sali, w której są zajęcia plastyczne zostanie dokonany 

pełny remont z wymianą instalacji elektrycznej, również z wymianą oświetlenia, a także z 

zakupem umeblowania.  

9 stycznia w Urzędzie Marszałkowskim odbyło się uroczyste wręczenie umów w ramach 

działania Turystyczne Lubelskie. Odebraliśmy umowę na dofinansowanie działania pod nazwą 

Podniesienia atrakcyjności turystycznej doliny rzeki Bystrzycy w gminie Strzyżewice. 

Całkowita wartość zadania to 2 450 000 zł, kwota dofinansowania nieco ponad 2 miliony 

złotych i zadanie polegało będzie na zagospodarowaniu terenu turystycznego w dwóch 

lokalizacjach: w Piotrowicach wokół istniejącego stawu, oraz w Strzyżewicach obok mostu. 

Obok apteki w kierunku młyna. W obu przypadkach zagospodarowanie będzie polegało na 

budowie ścieżek, ciągów pieszych, pieszo-jezdnych, na instalacji elementów małej 

architektury rekreacyjnej oraz części do wypoczynku. W Piotrowicach zostanie przebudowany 

hangar, który jest przeznaczony na taras widokowy. Nastąpi nasadzenie i aranżacja zieleni 

oraz montaż oświetlenia. W przypadku Piotrowic będzie to oświetlenie solarne, natomiast w 

przypadku Strzyżewic będzie to tradycyjne oświetlenie zasilane energią tradycyjną.  

10 stycznia w remizie w Bystrzycy Starej odbyło się zebranie Zarządu Gminnego Związku 

Ochotniczych Straży Pożarnych RP w Strzyżewicach dotyczący podsumowania 2024 roku. 

Liczba wyjazdów do akcji wyniosła nieco ponad 100. W tym roku wszystkie jednostki 

pozyskały dotacje na zakupy z Urzędu Marszałkowskiego i pozwoliło to na zakupy ochrony 

indywidualnej. Pani Wójt poinformowała , iż powstały trzy drużyny żeńskie na terenie gminy 

w Strzyżewicach, w Kiełczewicach Maryjskich i w Żabiej Woli. W tym roku bardzo aktywnie 

działały młodzieżowe drużyny pożarnicze prowadzone przez OSP w Kiełczewicach Górnych i 

OSP w Żabiej Woli.  

14 stycznia w sali konferencyjnej odbyła się sesja sołtysów. Na posiedzeniu rozmawialiśmy na 

temat bieżących spraw związanych z zarządzaniem gminą. Była mowa o realizacji Funduszu 

Sołeckiego w tym roku, jest to kwota ponad półmilionowa, która jest do zrealizowania przez 

sołectwa na podstawie złożonych przez nich wniosków. Rozmowy dotyczyły bieżącego 

utrzymania dróg, zimowe odśnieżanie, sprawy związane z oświetleniem, ale także jednym z 

tematów szeroko omówionych był temat obowiązkowych szczepień psów. 

Kolejnym tematem poruszonym przez Panią Wójt była informacja, iż od 1 stycznia Urząd 

Gminy prowadzi wszelkie sprawy związane z dostarczaniem wody i odprowadzanie ścieków. 

Uruchomiony został całodobowy telefon alarmowy, który służy do zgłaszania awarii na sieci 

wodociągowej i kanalizacyjnej oraz przyłączach.  

5. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia o współpracy w 

ramach projektu pn. „Transgraniczna bioróżnorodność – ochrona cennych terenów 

przyrodniczych w Strzyżewicach, Chełmie, Lwowie i Zimnej Wodzie” przeznaczonego do 

realizacji ze środków Programu Interreg NEXT Polska – Ukraina 2021-2027.  



 

Pani Agata Stelmach poprosiła o zreferowanie punktu przez Panią Wójt. 

Pani Wójt powiedziała, że „W ramach programu Interreg Next Polska Ukraina, gdzie mamy 

partnerów ukraińskich, niezbędne jest podpisanie umowy partnerskiej. Przewidziane 

podpisanie tej umowy jest w przyszłym tygodniu. Głównym celem projektu jest przywrócenie 

i ochrona bioróżnorodności zabytkowych parków na terenie Polski i Ukrainy, na terenie 

czterech partnerów: Gminy Strzyżewice, Wojewódzkiego Publicznego Szpitala w Chełmie, 

Wspólnoty Terytorialnej Zimna Woda, czyli Gminy Zimna Woda oraz Wspólnoty religijnej tj. 

parafii Archikatedry św. Jerzego we Lwowie. Kolejnym elementem będzie przygotowanie, 

opracowanie koncepcji pielęgnacji i ochrony zabytkowych historycznych miejsc, jeżeli chodzi 

o parki. Dodatkowo wykonana zostanie analiza dendrologiczna, badania archeologiczne, 

analiza retencji wody w parkach, przygotowanie szczegółowej dokumentacji, która będzie 

służyła do rewitalizacji parku. Projekt obejmuje także zakup sprzętu i specjalistycznych 

pojazdów, które mają umożliwić prawidłowe prowadzenie pielęgnacji tychże miejsc. 

Zaplanowane zostały również działania edukacyjne, warsztaty, wydanie publikacji, a takim 

docelowym efektem projektu będzie realizacja ogrodów historycznych czy też parków 

kulturowych jako pomników przyrody.”  

Przewodnicząca Agata Stelmach poprosiła o przedstawienie opinii Komisji przez Panią 

Przewodniczącą Komisji Budżetu i Rozwoju Społeczno-Gospodarczego Ewę Pałyskę.  

Pani Przewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju Społeczno-Gospodarczego zabrała głos „W 

dniu wczorajszym obradowała Komisja Budżetu i Rozwoju Społeczno-Gospodarczego Rady 

Gminy Strzyżewice. W posiedzeniu uczestniczyło 11 radnych i Komisja pozytywnie opiniuje 

założenia niniejszej uchwały. Wynik głosowania 11 głosów za. 0 przeciw. Wstrzymało się 0.”  

 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia o współpracy w 

ramach projektu pn. „Transgraniczna bioróżnorodność – ochrona cennych terenów 

przyrodniczych w Strzyżewicach, Chełmie, Lwowie i Zimnej Wodzie” przeznaczonego do 

realizacji ze środków Programu Interreg NEXT Polska – Ukraina 2021-2027.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ : 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jan Dąbrowski, Krzysztof Dekondy, Grzegorz Dudziak, Grzegorz Jaśkowski, Karolina Kowalik, 

Łukasz Kowalski, Patryk Kucharczyk, Sławomir Mierzwa, Ewa Pałyska, Agata Przech, Agata 

Stelmach, Robert Tudrujek, Marek Walasek 



NIEOBECNI (2) 

Patrycja Boryca, Krzysztof Rymarz 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr LXI/338/24 z dnia 23 stycznia 2024 roku o 

pomocy finansowej dla Powiatu Lubelskiego. 

 

 

Pani Agata Stelmach poprosiła o zabranie głosu Skarbnik Gminy – Panią Justynę 

Pasierkiewicz.  

Pani Skarbnik poinformowała, iż Powiat Lubelski zwrócił się pismem o zabezpieczenie w 

budżecie na 2025 rok kwoty pomocy finansowej i jest to kwota 48 tysięcy 346 zł. 

Wcześniejsza uchwała, która była podjęta w roku 2024, była w trakcie zmieniana. Tam kwota 

była mniejsza. Ogółem kwota zwiększyła się w porównaniu z tą kwotą pierwotną, która jest 

wpisana w budżecie o kwotę 10 tysięcy 896 zł. 

Kolejno głos zabrała Pani Wójt przedstawiając jakie linie są finansowane w ramach tej dotacji.  

Przewodnicząca Agata Stelmach poprosiła o przedstawienie opinii Komisji przez Panią 

Przewodniczącą Komisji Budżetu i Rozwoju Społeczno-Gospodarczego.  

Pani Przewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju Społeczno-Gospodarczego zabrała głos „W 

dniu wczorajszym obradowała Komisja Budżetu i Rozwoju Społeczno-Gospodarczego Rady 

Gminy Strzyżewice. W posiedzeniu uczestniczyło 11 radnych i Komisja pozytywnie opiniuje 

uchwałę o pomocy finansowej dla Powiatu Lubelskiego. Wynik głosowania 11 głosów za. 0 

przeciw. Wstrzymało się 0.” 

Pan Radny Marek Walasek zadał pytanie „Czy z tego Funduszu, bezpośrednio moglibyśmy się 

starać o środki na dofinansowanie tej linii komunikacji miejskiej, która biegnie przez 

Osmolice?”  

Pani Wójt poinformowała, że jeżeli chodzi o fundusz, to gminy również mogą starać się o 

dofinansowanie. To dofinansowanie nie obejmuje takich kursów, które prowadzą 

bezpośrednio do miast powiatowych. Można dofinansować przede wszystkim MPK, starać się 

o dofinansowanie. Druga przeszkoda nie może dany bus, autobus wjeżdżać w granice miasta 

Lublina. W takiej sytuacji cały ciężar dofinansowania przejmuje Gmina.  

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr LXI/338/24 z dnia 23 stycznia 2024 roku o 

pomocy finansowej dla Powiatu Lubelskiego..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ : 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 



Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jan Dąbrowski, Krzysztof Dekondy, Grzegorz Dudziak, Grzegorz Jaśkowski, Karolina Kowalik, 

Łukasz Kowalski, Patryk Kucharczyk, Sławomir Mierzwa, Ewa Pałyska, Agata Przech, Agata 

Stelmach, Robert Tudrujek, Marek Walasek 

NIEOBECNI (2) 

Patrycja Boryca, Krzysztof Rymarz 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości na czas 

nieoznaczony. 

Pani Agata Stelmach poprosiła o zabranie głosu przez Panią Wójt. 

Pani Wójt poinformowała, iż projekt uchwały zakłada wyrażenie zgody na wydzierżawienie 

nieruchomości, która położona jest w Piotrowicach. Jest to działka gruntu o powierzchni 

ponad 3 arów. Jest to działka, na której obecnie funkcjonuje sklep spożywczy i obecna 

umowa dzierżawy upływa dnia 1 lutego. Ocena społeczna przedstawia, że funkcjonowanie 

sklepu w tym miejscu jest bardzo korzystne, gmina nie ma innych planów związanych z 

użytkowaniem tej działki.  

 

Przewodnicząca Rady Gminy poprosiła o przedstawienie opinii Komisji przez Panią 

Przewodniczącą Komisji Budżetu i Rozwoju Społeczno-Gospodarczego Ewę Pałyskę.  

Pani Przewodnicząca Ewa Pałyska zabrała głos „W dniu wczorajszym obradowała Komisja 

Budżetu i Rozwoju Społeczno-Gospodarczego Rady Gminy Strzyżewice. W posiedzeniu 

uczestniczyło 11 radnych i Komisja pozytywnie opiniuje Uchwałę wyrażającą zgodę na 

oddanie w dzierżawę nieruchomości gruntowej położonej na terenie gminy Strzyżewice. 

Wynik głosowania 11 głosów za. 0 przeciw. Wstrzymało się 0.”  

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości na czas 

nieoznaczony..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ : 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jan Dąbrowski, Krzysztof Dekondy, Grzegorz Dudziak, Grzegorz Jaśkowski, Karolina Kowalik, 

Łukasz Kowalski, Patryk Kucharczyk, Sławomir Mierzwa, Ewa Pałyska, Agata Przech, Agata 

Stelmach, Robert Tudrujek, Marek Walasek 

NIEOBECNI (2) 



Patrycja Boryca, Krzysztof Rymarz 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy Strzyżewice 

na lata 2025-2040. 

 

Pani Agata Stelmach poprosiła o zabranie głosu Skarbnik Gminy – Panią Justynę 

Pasierkiewicz.  

Pani Skarbnik przedstawiła, że zgodnie ze zmianami w budżecie dokonano zmian w 

Wieloletniej Prognozie Finansowej w zakresie dochodów, zwiększono o kwotę 5 milionów 

679 tysięcy 276 zł i 69 groszy, z czego dochody bieżące zostały zmniejszone o kwotę 62 880 zł 

i 81 gr. Natomiast dochody majątkowe zwiększone o kwotę 5 milionów 742 tysięcy 158 zł i 50 

groszy. Wydatki również uległy zwiększeniu ogółem o kwotę 6 milionów 598 tysięcy 10 zł i 69 

groszy, z czego wydatki bieżące zmniejszone zostały o 46 tysięcy 371 zł i 30 gr. Natomiast 

wydatki majątkowe zwiększone o kwotę 6 milionów 644 tysiące 381 złotych i 91 groszy. W 

wyniku zmian w dochodach i wydatkach na dzień dzisiejszy zwiększeniu uległ deficyt budżetu 

gminy o kwotę 918 tysięcy 734 zł i wynosi po zmianach 4 miliony 254 tysiące 904 zł. Nastąpiły 

zmiany w dochodach i wydatkach majątkowych w roku 2026. Związane jest to z realizacją 

projektów, których realizacja wykracza poza rok budżetowy. Również w latach następnych 

objętych prognozą do roku 2040 zostały wprowadzone zmiany w wydatkach bieżących i 

wydatkach majątkowych. Przychody zostały zwiększone o kwotę 918 tysięcy 734 zł, z czego 

800 000 to jest zwiększenie przychodów z tytułu kredytu na rok 2025, a pozostała kwota, 118 

tysięcy 734 złote zostały wprowadzone przychody z tytułu spłat udzielonych pożyczek. 

Zmianie uległ załącznik nr 2 do Wieloletniej Prognozy Finansowej, czyli wykaz przedsięwzięć. 

Tam zostały dodane nowe przedsięwzięcia, takie, jak projekt Transgraniczna Bioróżnorodność 

Ochrona cennych terenów przyrodniczych w Strzyżewicach, Chełmie, Lwowie i Zimnej 

Wodzie. Projekt będzie realizowany w latach 2025-26. W roku 2025 będą wydatki w kwocie, 

jako wydatki bieżące, to będzie kwota 414 tysięcy 38 zł i 84 gr. Łącznie wydatki bieżące 

wyniosą 1 milion 550 tysięcy 322 zł i 37 groszy. Natomiast w ramach tego projektu wydatki 

majątkowe w roku 2025 wyniosą 2 miliony 119 tysięcy 750 zł i 3 grosze, natomiast łączna 

kwota wydatków majątkowych to 7 milionów 296 tysięcy 60 zł i 81 groszy.  

Drugi nowy projekt to jest utworzenie 30 nowych miejsc opieki w ramach programu Aktywny 

Maluch 2022-2029 Edycja I w żłobku OsmoSmyki i jest to zadanie zaplanowane jako wydatki 

majątkowe. Jego realizacja będzie w latach 2025-26. Łączne nakłady przewidziane na 

realizację tego zadania to 4 miliony 37 tysięcy 400 zł i 37 groszy, z czego w 2025 będzie to 

kwota 2 miliony 686 tysięcy 207 zł i 41 groszy.  

Zadanie bieżące, wsparcie informatyczne, usługi sieciowe i administracyjne. Tutaj będzie 

podpisana umowa na takie usługi informatyczne, gdzie łączny limit wydatków, to będzie 

kwota 47 tysięcy 355 zł. Dokonano zmian w jednym przedsięwzięciu. Został zmniejszony limit 

wydatków bieżących, jakie zostały zaplanowane o kwotę 471 tysięcy 306 zł i 14 groszy. Jest to 



realizację projektu Rozwój oddziałów przedszkolnych w gminie Strzyżewice. Wydatki te 

zostały zapisane w budżecie na rok 2025 jako wydatki majątkowe w ramach tego projektu. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy poprosiła o przedstawienie opinii Komisji przez Panią 

Przewodniczącą Komisji Budżetu i Rozwoju Społeczno-Gospodarczego Ewę Pałyskę.  

Pani Przewodnicząca Ewa Pałyska zabrała głos „W dniu wczorajszym obradowała Komisja 

Budżetu i Rozwoju Społeczno-Gospodarczego Rady Gminy Strzyżewice. W posiedzeniu 

uczestniczyło 11 radnych i Komisja pozytywnie opiniuje zmiany w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej Gminy Strzyżewice na lata 2025-2040 . Wynik głosowania 11 głosów za. 0 

przeciw. Wstrzymało się 0.”  

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy Strzyżewice na 

lata 2025-2040..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ : 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jan Dąbrowski, Krzysztof Dekondy, Grzegorz Dudziak, Grzegorz Jaśkowski, Karolina Kowalik, 

Łukasz Kowalski, Patryk Kucharczyk, Sławomir Mierzwa, Ewa Pałyska, Agata Przech, Agata 

Stelmach, Robert Tudrujek, Marek Walasek 

NIEOBECNI (2) 

Patrycja Boryca, Krzysztof Rymarz 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2025 r. 

 

Pani Agata Stelmach poprosiła o zabranie głosu Skarbnik Gminy.  

Pani Skarbnik Poinformowała, iż budżet gminy został zmieniony poprzez zwiększenie zarówno 

dochodów, jak i wydatków oraz przychodów. Dochody zostały zwiększone o kwotę 5 

milionów 679 tysięcy 276 złotych i 69 groszy. Natomiast wydatki ogółem o kwotę 6 milionów 

598 tysięcy 10 zł i 69 groszy. Zmiany nastąpiły zarówno w dochodach bieżących, w dochodach 

majątkowych oraz wydatkach bieżących i wydatkach majątkowych. Projekt Rozwój oddziałów 

przedszkolnych w gminie Strzyżewice z dochodów bieżących na dochody majątkowe została 

przeniesiona kwota 471 tysięcy 306 zł i 14 groszy. Z wydatków bieżących na wydatki 

majątkowe została ta kwota zapisana w załączniku inwestycyjnym.  



Projekt z Ukrainą, to dofinansowanie na rok 2025 zostało zaplanowane jako środki bieżące, to 

kwota 408 tysięcy 424 zł i 33 gr. Natomiast jako dochody majątkowe kwota 2 miliony 45 

tysięcy 732 zł i 6 groszy. Po stronie wydatków ogółem wydatki bieżące to kwota 414 tysięcy 

038 zł i 84 gr. Natomiast majątkowe 2 miliony 119 tysięcy 750 zł i 3 grosze. Wydatki 

poniesione w ramach urzędu, czyli te, które będzie realizowała gmina, to na ten rok jest to 

kwota 716 tysięcy 200 zł i 47 groszy.  

Do budżetu, jako dochody majątkowe zostały wprowadzone środki z Rządowego Funduszu 

Polski Ład Program Inwestycji Strategicznych. Jest to kwota 1 milion 764 tysiące i została ona 

przeznaczona na realizację zadania Przebudowa oświetlenia ulicznego na terenie gminy 

Strzyżewice. Do tej kwoty po stronie wydatków został dodany wkład własny w kwocie 50 000, 

czyli łącznie na zadanie będzie kwota 1 milion 814 tysięcy. Środki na wkład własny zostały 

przesunięte z zadania Modernizacja oświetlenia ulicznego na terenie gminy Strzyżewice.  

Pani Skarbnik przedstawiła iż projekt utworzenie 30 nowych miejsc opieki w ramach 

programu Maluch Plus. Dotacja na ten rok, która została wpisana do budżetu to 1 milion 461 

tysięcy 129 zł i 30 groszy. Ogółem wydatki to kwota 2 miliony 686 tysięcy 207 zł i 41 groszy. I 

tutaj było wpisane do budżetu zadanie budowa żłobka w Osmolicach. Tam była kwota 30 

000, które właśnie do 30 000 zostało przesunięte na jako wkład własny do realizacji tego 

projektu. Jako wydatki bieżące to 10 tysięcy 896 złotych została zwiększona dotacja celowa 

dla Starostwa Powiatowego na dofinansowanie linii komunikacyjnych.  

W wydatkach majątkowych została przesunięta kwota 25 000 z zadania Budowa sieci 

wodociągowych na terenie Gminy Strzyżewice na zadanie Budowa sieci kanalizacyjnej w 

Żabiej Woli, Polanówce i Pszczelej Woli oraz zostało dodane nowe zadanie Przebudowa wraz 

z remontem budynku Przedszkola w Piotrowicach na kwotę 30 000, oraz zmniejszone zostały 

wydatki na zadaniu Rozbudowa Publicznej Szkoły Podstawowej w Żabiej Woli. Część faktury 

za roboty dodatkowe została opłacona na koniec roku 2024, to o tą kwotę ponad 396 tysięcy 

zł zostały zmniejszone wydatki.  

Przewodnicząca Agata Stelmach poprosiła o przedstawienie opinii Komisji przez Panią 

Przewodniczącą Komisji Budżetu i Rozwoju Społeczno-Gospodarczego.  

Pani Ewa Pałyska poinformowała, iż Komisja Budżetu i Rozwoju Społeczno- Gospodarczego 

Rady Gminy Strzyżewice pozytywnie opiniuje uchwałę w sprawie zmian w budżecie na 2025 

rok. Wynik głosowania 11 za. 0 Przeciw. Wstrzymało się 0.  

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2025 r..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ : 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 



ZA (13) 

Jan Dąbrowski, Krzysztof Dekondy, Grzegorz Dudziak, Grzegorz Jaśkowski, Karolina Kowalik, 

Łukasz Kowalski, Patryk Kucharczyk, Sławomir Mierzwa, Ewa Pałyska, Agata Przech, Agata 

Stelmach, Robert Tudrujek, Marek Walasek 

NIEOBECNI (2) 

Patrycja Boryca, Krzysztof Rymarz 

 

 

10. Wolne wnioski i informacje. 

Nie wniesiono.  

 

11. Wystąpienia zaproszonych gości. 

Nie było.  

 

12. Interpelacje i zapytania radnych. 

Brak.  

 

13. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach. 

Przewodnicząca Agata Stelmach poinformowała, że na jej ręce nie wpłynęły w okresie między 

sesyjnym żadne interpelacje.  

 

14. Zakończenie obrad. 

 

 

 

        Przewodniczący 

Rady Gminy Strzyżewice 

         Agata Stelmach 

 

 

 

 

 

Przygotował(a): Agata Janik-Klimek 

 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


